
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 20.03.2019 

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

1. Príprava Dňa učiteľov - informácia     
2. Všeobecne záväzné nariadenie MsZ č. 198/2018  
    o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Michalovce                 
3. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z     
    rozpočtu mesta – nenávratné dotácie za oblasť školstva a športu       
4. Rôzne   
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Prítomní:  Ing. Katarína Poláková – vedúca OŠaŠp 
                  RNDr. Jana Machová – vedúca OIaG 
                  Ing. Tímea Bodnárová – zástupca OIaG 
                  

R O K O V A N I E  
 

1. Príprava Dňa učiteľov – informáciu podala   Ing. Katarína Poláková – vedúca OŠaŠp 
a zároveň pozvala členov komisie na slávnostné stretnutie. Pri príležitosti Dňa učiteľov 
28.03.2019 primátor    
    mesta Viliam Zahorčák príjme  pedagógov, ktorí pôsobia v školách na území mesta. 
Slávnostné stretnutie sa uskutoční v obradnej sieni. Pozvaných je 55 pedagógov materských 
škôl, základných      
    škôl, stredných škôl, detského domova, súkromných a cirkevných škôl, ktorí sú ocenení 
ďakovným listom a  kvetom. Program  pripravujú žiaci II.ZŠ v Michalovciach. Členom komisie 
bola odovzdaná  
    pozvánka. 
2. Všeobecne záväzné nariadenie MsZ č. 198/2018  o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 
Michalovce   - stručnú informáciu o podmienkach poskytovania nenávratných dotácii 
predniesla   
     RNDr. Jana Machová – vedúca OIaG. Taktiež informovala o poskytovaní súm pre 
jednotlivé oblasti.  
3. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z   rozpočtu mesta – 
nenávratné dotácie za oblasť školstva a športu       
    Pri rozdeľovaní dotácií Ing. Tímea Bodnárová odb. referent OIaG informovala členov 
komisie o subjektoch, ktoré požiadali o dotáciu. Žiadatelia o dotáciu v oblasti školstvo 
celkovo žiadali sumu  
    33 200,- € a v oblasti šport sumu 66 608,- €.  
   Mgr. Anna Berešová informovala členov komisie o navrhovanej sume na prerozdelenie: 
           ŠKOLSTVO ............. 9 600,- € 
           ŠPORT...................14 000,- €. 



Za oblasť Školstva dotácia nebola pridelená Obchodnej akadémii Michalovce, UN CAFFE 
s.r.o.,   
Za oblasť Športu dotácia nebola pridelená ŠK SNOOKER Sobrance, Nadácii TV JOJ 
a Športovostreleckému klubu Košice, oz. 
 
Komisia odporúča na riešenie: navýšenie dotácie o sumu 1 000,- € pre žiadateľa Ján Berdy 
Fitness centrum, z dôvodu uskutočnenia Majstrovstiev Slovenska v naturálnej kulturistike 
a fitness. Súťaž sa uskutoční v Michalovciach a slúži na propagáciu zdravého  spôsobu života 
a motivácii k formovaniu tela. 
 
Predsedníčka komisie konštatovala, že návrhy dotácií pre jednotlivé subjekty boli rozdelené 
v súlade s VZN č.  198/20189 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Michalovce. 
4.Rôzne.   Predsedníčka komisie oboznámila a  predložila členom komisie Plán rokovania 
komisie školstva, mládeže a športu na II. polrok 2019. Návrh bol schválený všetkými 
prítomnými členmi. 
                   Potom ukončila zasadnutie komisie a poďakovala prítomným za spoluprácu 
a aktívnu účasť. 
                                                    

                                                                                                                                                                                                                 
Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                                                                                                                                 
predsedníčka komisie 

Zapísala: Ľudmila Jurčová 
                                                                                                 
                    
 
             
 
 


